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邀请函1中文翻译

2024年10月7日
德国亥姆霍兹环境研究中心邀请函

女士们，先生们，

谨以此函诚邀黄岁樑教授(护照号码：PE1990379)和他的妻子王平（护照号码：EK0817866）来德国马格德堡亥姆霍兹环境研究中心湖泊研究部访问我的研究小组。这次停留的目的是科学交流，这次停留的目的是就水库管理、水质和水生生态系统动力学的联合研究计划进行科学交流。

客座停留分为两个阶段，第一阶段用于确定研究主题，第二阶段用于与我的研究中心的其他同事进行更广泛的讨论。我预计黄教授和王女士将于2025年1月12日至1月15日留在马格德堡，并于2025年1月24日至1月27日第二次留在马格德堡。

如有疑问，请随时与我联系，如有紧急情况，也可拨打手机+49(0)175 575 3218。


您诚挚的，



Karsten Rinkle（签名）

亥姆霍兹环境研究中心湖泊所所长
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2024年10月10日

邀请函：访问波兹南

尊敬的黄教授：

我谨代表波兰波兹南生命科学大学环境和机械工程学院，荣幸地邀请您于2025年1月16日至1月23日期间访问我校。此次访问将为探索科学研究领域的合作提供绝佳机会，特别是在自然环境中污染物运输转化的研究方面，同时也将促进南开大学环境科学与工程学院与波兰波兹南生命科学大学环境和机械工程学院之间的学生培训。

在您访问期间，您将由以下人员接待：

Jolanta Kanclerz教授（土地复垦、环境管理和空间经济系主任）
Tomasz Garbowski教授（研究副院长）

我们也非常高兴欢迎您的夫人，王平女士，作为您的随行嘉宾一同到访。

如我们之前所讨论的，您在波兹南期间的所有费用将由您本人或您的机构承担。我们期待您的来访及富有成效的讨论。

诚恳地，



国际关系副校长（签名）

Karolina Pawlak教授博士
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2024年10月17日

邀请函：访问布拉格

亲爱的黄教授，
我谨代表捷克生命科学大学环境科学学院，诚挚地邀请您于2025年1月28日至2月4日期间访问我校。此次访问将为您提供一个绝佳的机会，以探讨在潜在科学研究领域，特别是在湿地系统方面的合作，并加强捷克生命科学大学环境科学学院与南开大学环境科学与工程学院之间的学生培训交流。
在访问期间，您将由我所在的环境科学学院团队负责接待。
我们也非常欢迎您的夫人王平女士作为陪同嘉宾一同来访。
如我们此前所讨论的，您在布拉格停留期间的所有费用将由您本人或您的机构承担。我期待着您的来访，并期待能进行富有成效的交流和讨论。

您诚挚的，

Jan Vymazal教授（签名）
环境科学学院
捷克生命科学大学（布拉格）
捷克共和国
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To whom it may concern

Magdeburg, 07.10.2024

Letter of invitation for Prof. HUANG Suiliang and WANG Ping

Dear Ladies and Gentleman,

With this letter | cordially invite Prof. HUANG Suiliang (passport number:
PE1990379) and his wife WANG Ping (passport number: EK0817866) to visit
my research group at the Department Lake Research at the Helmholtz-
Centre of Environmental Research in Magdeburg, Germany. The purpose of
this stay is scientific exchange about joint research initiatives focusing on
reservoir management, water quality and aquatic ecosystem dynamics. The
quest stay is split into two periods, a first period for identifying research
topics and a second stay for a wider discussion with other colleagues from
my research centre.

I'expect Prof Huang and Ms. Wang to stay in Magdeburg from January 129
until January 15" 2025 and a second time from January 24* until January
27% 2025.

In case of questions do ot hesitate to contact me, in urgent case also by
mobile under ++49 (0)175 5753218

Yours sincerely,
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Karsten Rinke

Prot. Dr. Karsten Rinke
Hoaed o the Department
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Fon +49 341 60254449
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. Sabine Kenig
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Pozmat, 10 October 2024
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Prof. Suiliang HUANG

Passport number: PE1990379

Phone number: 137 5234 2669

College of Environmental Science and Engincering

Nankai University

“Tongyan Road 38, Haihe Education Park, Jinnan Distric, Tianjin, 300350 P. R. China.
Mrs. Ping WANG.

Passport number: EK0817866

Ty

Dear Prof. Huang,

On behalf of the Faculty of Environmental and Mechanical Engincering at Poznaii
University of Life Sciences in Poznas, | am pleased o invite you to visit us from
January 16 to January 23, 2025. This visit will provide an cxcellent opportunity to
explore collsboration in scientfic rescarch, particularly in the fleld of transport-
transformation of pollutants in natural environment, as well s to enhance truning for
students between the College of Environmental Scicnce and Engincering at Nanksi
Universiy and the Faculty of Environmental and Mechanical Engineering at Poznai
University of Life Sciences

During your stay, you wil be hosted by:
« prof. Jolante Kanclerz (Head of Department of Land Reclamation,
Environmental Mansgement, and Spatial Economy) and
« prof. Tomasza Garbowskiego (Vice Dean for Rescarch)
at our Faculty of Environmental and Mechanical Engincering.

We would also be delighted to welcome your wife, Mrs. Ping Wang. s your
‘accompanying guest during your visit

As we discussed, all costs related to your stay in Paznai will be your responsibility
or that of your institution. ok forward to your visit and to productive discussions.

Yourssincerely,
VICE RECTOR
o arotons Ratons.

Wowsiok
Prot Or. Karoins Paviak
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Prague, 17 October 2024

Prof. Suiliang HUANG
Passport number: PEI990379

Phone number: 137 5234 2669

College of Environmental Science and Engineering

Nankai University

Tongyan Road 38, Haihe Education Park, Jinnan District, Tianjin, 300350 P. R. China
Mrs. Ping WANG

Passport number: EK0817866

Invitation to Visit Prague
Dear Prof. Huang,

On behalf of Faculty of Environmental Sciences at Czech University of Life Sciences Prague,
T am pleased to invite you to visit us from January 28 to February 4, 2025. This visit will
provide an excellent opportunity to explore collaboration in potential scientific research,
particularly in the field of wetlands systems, as well as to enhance training for students
between the Faculty of Environmental Sciences at Czech University of Life Sciences Prague
and the College of Environmental Science and Engineering at Nankai University.

During your stay, you will be hosted by my group at the Faculty of Environmental Sciences.

We would also be delighted to welcome your wife, Mrs. Ping Wang, as your accompanying
guest during your visit.

As we discussed, all costs related to your stay in Prague will be your responsibility or that of
your institution. I look forward to your visit and to productive discussions.

Yours sincerely,
[an Vf weef
Prof. Jan Vymazal

Faculty of Environmental Sciences,
Czech University of Life Sciences Prague

Prague
Czech Republic s zEMEDELSXA UMVERZITA Y PRAZE

¢+ 60460700 DI: CZ80460700.




